
Referat fra bestyrelsesmødet 
den 12.9.2024 

 

Tilstede: Søren Peder, Ole, Kristian, Anette, Lisbeth og Dorthe  
Afbud fra Kurt. 
 
 

1. Godkendelse af referat fra 29.2.2024 

 
Referatet blev godkendt  
 
 

2. Første halvår 

 
Der er ballade med indgang 2. Det er oftest umuligt at komme ind den vej. Fra 
Rosengårdens side arbejdes der på højtryk for at få problemet løst. Indtil det sker, må de 
først ankomne gå ind via indgang 1 (hoveddøren), derefter åbne indgang 2 og sætte en 
stol i klemme til alle er inde. 
Mandag eftermiddag spilles der ved 5 borde. Dette er en glædelig stigning fra sidste år.  
 
 

3. Økonomi 
 
Kassebeholdning er pt på ca 10.000 kr, og der står ca 25.000 kr på aktionærkontoen. 
 
Økonomien for undervisning holdes adskilt fra klubbens, men der forventes et overskud på 
ca 3000 kr. 
 
Der skal indkøbes mindst 10 plastikmapper til kort. 
 
Fremover har vi ikke sprit på hvert bord, men flaskerne fordeles rundt i lokalet, så der kan 
afsprittes mellem runderne. 
 
 

4. Undervisning 2024/Ole 
 
Bridge undervisningen er startet på Rosengården mandag aften. Der er tilmeldt 18 elever 
fra Hornslet, Ebeltoft og Kalø.  
Eleverne bliver inviteret med til julefrokosten. Efter uge 8 vil eleverne blive integreret på 
tirsdags- og torsdagsholdet. Hvordan, det skal foregå, er endnu ikke besluttet. 
 
 

5. Medlemsstatus 

 



Vi siger i år velkommen til 4 nye medlemmer, hvilket betyder, at vi nu er 41, samt 10 
medlemmer, der kun spiller mandag eftermiddag. 
 

 

6. Hjælp til forskellige opgaver 
 
Der mangler hjælp til bordopsætning tirsdag aften. 
(Efter bestyrelsesmødet har John Nørremark meldt sig, og problemet er derfor løst). 
 
 

7. Eventuelt 
 
Klubben giver vin samt 50 kr/pr person til juleafslutningen den 10.12.2024. 
 
Der laves nye medlems- og substitutlister. 
 
I efterårets løb kommer der et tilbud om ad hoc Realbridge i klubben, da vi har fået en 
licens hertil. Nærmere information følger. 
 
Der arbejdes med at få klubben på Facebook - evt med hjælp fra DBF. 
 
De 6 planlagte aftener med sommerbridge på Rosengården blev alle gennemført med et 
pænt antal deltagere og et lille overskud på ca 225 kr. 
 
Der arbejdes på evt at arrangere en holdturnering i denne sæson. 
 
I 2026 har klubben 35 års jubilæum. Bestyrelsen vil på næste møde starte en snak om, 
hvordan og hvad vi gør i den anledning. 
 
Referent/ 
Dorthe Svinding  
 
 


